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 AKADEMICKÝ SENÁT 

 

ZÁPIS č. 105 

ze zasedání konaného dne 12. března 2009 

Přítomni:  

Martin Habčák, doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D., Mgr. Michal Pink, Ph.D., JUDr. Mgr. Ivo 

Pospíšil, Ph.D., (příchod 17:45), Bc. Alexandr Průša, Klára Slivoňová, PhDr. Iva Šmídová, 

Ph.D., PhDr. Martin Vaculík, Ph.D., PhDr. Michal Vašečka, Ph.D. 

 

Omluveni:  

Dalibor Jenne, Igor Dostál 

Hosté: 

proděkan pro studium doc. PhDr. Jan Holzer, Ph.D., Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D., 

tajemník Ing. Vojtěch Moštěk, děkan prof. PhDr. Ladislav Rabušic, CSc. 

 

Program jednání: 

1. Schválení člena Ekonomické komise AS MU. 

2. Doplnění Disciplinární komise. 

3. Projednání Směrnice děkana č. 3/2009 o udělování stipendií na FSS MU, doplnění 

Stipendijní komise.   

4. Rozpočet na rok 2009. 

5. Různé. 

 

Průběh jednání: 

1. Doc. Hloušek zahájil zasedání a přednesl návrh programu. Hlasování o programu: 8 pro, 0 

proti, 0 zdrželi se. 

 

2. Doc. Hloušek krátce představil dr. Krpce, ten poté seznámil senát s činností Ekonomické 

komise AS MU, prof. Rabušic promluvil o významu ekonomické komise. Ing. Moštěk 

nabídl, že bude dr. Krpcovi k dispozici, bude-li potřeba. Pro volbu byl zvolen skrutátorem 
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dr. Pink (7 pro, 0 proti, 1 zdržel se). Dr. Krpec byl zvolen tajnou volbou (8 pro, 0 proti, 0 

zdržel se). 

 

3. Doc. Hloušek vysvětlil neúčast Mgr. Jany Urbanovské a krátce ji představil. Dr. Pospíšilová 

se ho zeptala na předpokládanou délku studia mgr. Urbanovské, prof. Rabušic připomněl, 

že se disciplinární komise bude nyní scházet častěji kvůli nutnosti projednávat případy 

studentů neplatících vyměřené poplatky. Pro volbu byl zvolen skrutátorem dr. Pink (7 pro, 0 

proti, 1 zdržel se). Mgr. Urbanovská byla zvolena tajnou volbou (7 pro, 1 proti, 0 zdržel se). 

 

4. Doc. Holzer představil směrnici děkana o udělování stipendií a promluvil o změnách, které 

přináší oproti minulému předpisu. 

- Bc. Průša se zeptal, je-li vhodné, aby v programu pro sociálně potřebné uchazeče bylo 

nutné podávat žádost o stipendium již při zápisu do studia. Doc. Holzer odpověděl, že sběr 

žádostí na počátku semestru by prodloužil dobu vyplacení. 

- Bc. Průša se zeptal, jakým způsobem bude tento stipendijní program anoncován 

uchazečům, aby věděli, že si mají již při zápise požádat o stipendium a předložit potřebné 

náležitosti. Doc. Holzer odpověděl, že stipendium bude anoncováno ve všech materiálech 

o přijímacím řízení a informacích o přijetí ke studiu zasílaných každému přijatému 

studentovi. 

- Dr. Vaculík se zeptal, jak jsou studenti informováni o stipendiích obecně. Doc. Holzer 

odpověděl, že směrnice je na webu fakulty a že po tolika změnách očekává větší 

informační kampaň. 

- Dr. Vaculík se zeptal, v čem podpora studentům se ZTP stipendium pomůže. Prof. 

Rabušic odpověděl, že tito studenti mají další potřeby nad standard studia. 

- Dr. Šmídová se zeptala, jestli by vedoucí kateder mohli dostávat informaci, který student 

byl za jejich obor nejlepší a ptala se, kde se tato informace zveřejňuje. Doc. Holzer 

odpověděl, že studenti dostávají cenu při imatrikulacích, dále je informace ve výročních 

zprávách fakulty. 

- Dr. Šmídová namítla, že je-li stipendium pro rodiče-studenty vypsáno na rok 2009 a týká 

se rodičů dětí narozených v tomto roce, nebude pak možné stihnout přerušit stipendium a 

ještě se do něj vrátit v tomto roce. Doc. Holzer námitku přijal a příslušnou formulaci slíbil 

upravit. 

- Sl. Slivoňová se zeptala, jestli stipendium mohou dostat oba rodičové, pokud jsou 
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studenty fakulty. Doc. Holzer odpověděl, že ano, ostatně žádné stipendium nevylučuje 

možnost čerpání dalšího jiného. 

- Bc. Průša se zeptal, co je smyslem stipendia pro sociálně potřebné, zda motivovat co 

největší počet potenciálních uchazečů z této skupiny o podání si přihlášky, nebo zda 

motivovat ty nejlepší v této skupině. Prof. Rabušic odpověděl, že má jít o motivaci 

nejlepších adeptů studia, což dále rozvedl doc. Holzer. 

- Sl. Slivoňová se zeptala, kam ve stipendijním programu spadá podpora kultury. Doc. 

Holzer odpověděl, že pod program oceňování mimořádných odborných výkonů.  

- Bc. Průša se zeptal, jaký je smysl stipendijní komise a jakou má práci. Doc. Holzer 

odpověděl, že jde o poradní sbor u rozhodování o problematických žádostí, nově by s ní 

chtěl konzultovat všechny projekty. 

Senát přijal usnesení, že souhlasí se směrnicí děkana (8 pro, 0 proti, 0 zdržel se). 

 

5. Bc. Průša navrhl dva studentské členy komise, přítomnou sl. Slivoňovou a p. Habčáka a 

svůj návrh zdůvodnil. Oba navržení potvrdili, že s navržením souhlasí. Prof. Rabušic tento 

návrh přijal. 

 

6. Ing. Moštěk představil návrh rozpočtu fakulty na rok 2009. 

- Dr. Pink se zeptal, ve které části rozpočtu se promítnou příjmy za publikační činnost. Ing. 

Moštěk odpověděl, že ve mzdách a OON. 

Senát schválil rozpočet fakulty na rok 2009 (9 pro, 0 proti, 0 zdržel se). 

 

7. V rámci bodu „různé“ se Dr. Vaculík zeptal, jak funguje disciplinární řízení a uvedl, že 

Katedra psychologie byla nespokojena s projednáváním případu svého studenta, jelikož 

učitelé nebyli k disciplinárnímu řízení pozváni. Dr. Pospíšil zmínil, že se chystá nový 

celouniverzitní disciplinární řád a bylo by dobré informovat doc. Pitrovou, aby tato věc byla 

v řádu obsažena. 

 

Doc. Hloušek po dohodě stanovil termín příštího zasedání na 14. května 2009 od 16:00. 
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Usnesení: 

2009-03-12/1 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity zvolil Mgr. et Mgr. 

Oldřicha Krpce, Ph.D., do Ekonomické komise Akademického senátu Masarykovy 

univerzity. 

 

2009-03-12/2 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity zvolil Mgr. Janu 

Urbanovskou do Disciplinární komise Fakulty sociálních studií. 

 

2009-03-12/3 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity souhlasí se 

Směrnicí děkana č. 3/2009 o udělování stipendií na FSS MU a vyzývá studenty, aby 

využívali stipendijní programy fakulty. 

 

2009-03-12/4 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schválil návrh 

rozpočtu na rok 2009. 

 

 

.......................................................            ....................................................... 

doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D.     JUDr. Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D. 

předseda senátu       místopředseda senátu 

 

 

zapsali: Klára Slivoňová, Alexandr Průša 


